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1. Om welke aantallen inwoners spreken we:
a. Hoeveel inwoners hebben nog een wsw indicatie? Na 2015 zijn er geen nieuwe indicaties 
meer afgegeven, maar ik ben benieuwd naar het verloop hiervan voor de komende jaren? Dus 
graag vanaf 2015 tot heden en wat in de verwachting voor de komende 10 jaar?

Hieronder volgt een overzicht van de (geraamde) aantallen inwoners met een Wsw indicatie voor de 
jaren 2015 – 2030. 

Jaartal Aantal Wsw medewerkers
2015 217
2016 207
2017 197
2018 186
2019 178
2020 170
2021 156
2022 152
2023 146
2024 138
2025 130
2026 120
2027 109
2028 102
2029 96
2030 88

b. Hoeveel inwoners hebben vanaf 2015 tot heden jaarlijks een indicatie beschut werk 
gekregen? En kan de gemeente Raalte alle door het UWV afgegeven positieve beschut werk 
beschikkingen ook meteen oppakken of komen ze op een wachtlijst? En zo ja, wat is de 
wachttijd?)

Hieronder volgt een overzicht van het aantal afgegeven indicaties beschut werk vanaf 2015:
Jaartal Aantal indicaties
2015 0
2016 0
2017 3
2018 3
2019 3
2020 2
2021 5

In de praktijk kunnen we alle inwoners met een indicatie beschut werk een plek bieden. Incidenteel is 
er sprake van een korte wachtlijst, maar in dat geval bieden we de betreffende inwoners al wel een 
plek, maar tijdelijk nog geen arbeidsovereenkomst. 

2. Wat is de reden dat het werkgeverschap van een inwoner met een wsw- of beschutwerk 
indicatie niet rechtstreeks onder de gemeente kan vallen?
Het werkgeverschap van inwoners met een WSW indicatie kan wel onder de gemeente vallen. De 
raad heeft eind 2015 besloten om deze dienstverbanden in een stichting onder te brengen. 
Het werkgeverschap van Nieuw beschut kon bij de invoering van beschut nieuw niet onder de 
gemeente vallen, omdat er geen Cao op deze dienstverbanden van toepassing was. Als we deze 



dienstverbanden rechtstreeks onder de gemeente zouden laten vallen zou de CAO gemeenten ook 
voor deze doelgroep van toepassing zijn. Sinds vorig jaar is er ook voor beschut nieuw een CAO van 
toepassing. 

3. In hoeverre zijn de inwoners die nu of bij de Productie in dienst zijn of een uitkering hebben 
op grond van de Participatietraject gevraagd om hun mening als het gaat om het onderzoek 
van Nautus?
Nautus heeft de Ondernemingsraad (OR) van de SWR, als vertegenwoordiging van de SW-
medewerkers, betrokken bij het onderzoek op twee manieren, namelijk:

- De onderzoekers hebben een vertegenwoordiging van de OR geïnterviewd. In dit interview 
werd ingegaan op wat volgens de OR goed en minder goed gaat in de huidige uitvoering en 
wat zij als knel- en koesterpunten zien voor de uitvoering de komende jaren. De uitkomsten 
van dit interview zijn meegenomen in het onderzoek.

- Het concept onderzoeksrapport is voorgelegd aan de OR. De feedback die de OR gaf is 
gebruikt om het advies verder aan te scherpen 


